

From the Pastor's Desk

"Whoever gives . . . just a cup of cold water to drink in the name of a disciple, truly I say to you he shall not lose his reward." (Matt 10:42)

Last week I wrote about the alarming rate at which our current and planned capital (and ordinary) expenses will deplete our savings in the next few months (from about \$800k to \$400k – for necessary work at the parish).

I ended the article with a plea to consider increasing the amount of your regular contributions to reflect rising costs over the years.

The Bureau of Labor Statistics reports that \$1 in 2020 is equivalent to the purchasing power of \$1.24 in 2025. This means that, in general, we must spend 24% more today than we did just five years ago to get the same products and services.

The Parish Operations Director, Cindy Berryman, believes that the shortfall in our budget each year (causing us to have an annual operating loss), could be eliminated if our donors increased the amount of their regular contribution by 20 percent.

Going further, if everyone contributed 25 percent more to their regular contribution, reflecting the general increase in costs over the last five years, the parish could eliminate its operating loss and put money aside for savings.

This 20 or 25 percent increase in the amount of your contribution, for those whose regular contribution amount has remained constant for several years, would act to "re-set" your intended contribution to the same value as the original contribution amount that you planned to give to support the parish.

The return we receive on our parish contributions not only includes the ongoing existence and health of our parish but also supports Christ's mission, as the first women disciples are noted for doing when Christ was physically walking the earth among us.

Our support of Christ's mission is a gift of our labor - of ourselves, to Christ.

Thank you for your generosity to the parish over the years – the parish depends on and is grateful for your support.

Fr. Brian Kean

Desde el Escritorio del Pastor

"Cualquiera que dé... tan solo un vaso de agua fría para beber en nombre de un discípulo, de cierto les digo que no perderá su recompensa." (Mateo 10:42)

La semana pasada escribí sobre la alarmante velocidad con la que nuestros gastos de capital (y ordinarios) actuales y planificados agotarán nuestros ahorros en los próximos meses (de aproximadamente \$800,000 a \$400,000 para trabajos necesarios en la parroquia).

Terminé el artículo con una exhortación a considerar aumentar el monto de sus contribuciones regulares para reflejar el aumento de los costos a lo largo de los años.

La Oficina de Estadísticas Laborales informa que \$1 en 2020 equivale al poder adquisitivo de \$1.24 en 2025. Esto significa que, en general, debemos gastar un 24% más hoy que hace solo cinco años para obtener los mismos productos y servicios.

La Directora de Operaciones Parroquiales, Cindy Berryman, cree que el déficit anual en nuestro presupuesto (que nos causa pérdidas operativas anuales) podría eliminarse si nuestros donantes aumentaran el monto de su contribución regular en un 20%.

Además, si todos contribuyeran un 25% más a su contribución regular, reflejando el aumento general de costos de los últimos cinco años, la parroquia podría eliminar sus pérdidas operativas y ahorrar dinero.

Este aumento del 20% o 25% en el monto de su contribución, para aquellos cuya contribución regular se ha mantenido constante durante varios años, serviría para restablecer su contribución prevista al mismo valor que la contribución original que planeaban dar para apoyar a la parroquia.

El retorno que recibimos de nuestras contribuciones parroquiales no solo cubre la existencia y la salud de nuestra parroquia, sino que también apoya la misión de Cristo, como lo hicieron las primeras discípulas cuando Cristo estuvo entre nosotros.

Nuestro apoyo a la misión de Cristo es una ofrenda de nuestro trabajo: de nosotros mismos, a Cristo. Gracias por su generosidad con la parroquia a lo largo de los años. La parroquia depende de su apoyo y le agradece su generosidad.

P. Brian Kean